
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 667
van TINE VAN DER VLOET
datum: 14 juni 2022

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Vlaamse Brede Heroverweging  -  Onderzoek

Op 9 februari 2022 stelde ik schriftelijke vraag nr. 361 over de lopende onderzoeken over 
personen met een beperking. In het antwoord op deze vraag schreef voormalig minister 
van Welzijn, Volksgezondheid en Gezin Wouter Beke dat er een onderzoek wordt 
uitgevoerd in het kader van de Vlaamse Brede Heroverweging door Deloitte.

Het doel van het onderzoek is nagaan welke elementen in de persoonsvolgende 
financiering efficiënter georganiseerd kunnen worden zonder impact op de levenskwaliteit 
van de budgethouders. Er zou bekeken worden hoeveel middelen niet ten bate van de 
individuele personen met een handicap komen, maar naar structuren en organisaties 
gaan. Dit onderzoek zou lopen van 21 oktober 2021 tot en met april 2022.

1. Werd dit onderzoek al afgerond? 

a) Zo ja, wanneer zijn de resultaten beschikbaar?

b) Liggen de resultaten in lijn met de verwachtingen die vooraf gesteld werden?

c) Wat vindt de minister van deze resultaten?

2. Als het onderzoek nog niet werd afgerond, wanneer zijn de resultaten dan 
beschikbaar?

3. Welk budget werd uitgetrokken voor deze studie? Werd dit budget volledig gebruikt?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 667 van 14 juni 2022
van TINE VAN DER VLOET 

1. Dit onderzoek is nog niet afgerond. 

2. We verwachten dat het onderzoek afgerond zal zijn tegen eind augustus 2022. 

3. Er werd 133.440,63 EUR excl. BTW voorzien voor dit onderzoek. Dit budget zal 
volledig benut worden.  


